



## 5G VR Game Design Course

3Education's 5G VR Game Design course empowers students to unleash their creativity and design their own VR games. Through an in-depth exploration of the design process and technical operations, students can enhance their drawing abilities and strengthen their computational thinking skills.

- Replacing traditional 3D modelling software with the more user-friendly Open Brush Application, students can design unique game scenes and characters through drawing
- Experience and understand game development to cultivate a unique design vision and showcase the designs on Metaverse
- Create in 3D space to strengthen students' spatial awareness and improve their understanding and application of spatial concepts
- Seamless design process powered by HTHK's ultra-high-speed, low-latency 5G network

### 5G虛擬實境（VR）遊戲設計課程

3Education 提供 5G 虛擬實境（VR）遊戲設計課程，讓學生發揮創意，親自設計 VR 遊戲，過程中深入了解設計流程與技術操作，從而提升繪畫技巧與運算思維能力。

- 以易於操作的 Open Brush 應用程式取代傳統的 3D 立體模型軟件，讓學生透過繪畫設計獨特的遊戲場景與人物角色
- 親身體驗並了解遊戲開發領域，培養獨特的設計視野，並將設計成果展示於元宇宙
- 在 3D 空間中創作，加強學生的空間感，提升對空間概念的理解與應用能力
- 配合超高速、低時延的 5G 網絡，設計過程更流暢



Contact us for more information  
聯絡我們了解更多詳情